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Fjell
• +/- 8' innbygger

• Mange med økonomiske utfordringer
• Det er også andre grupper på Fjell!

• Lite mobile
• Folket i bydelen, i alle fall Fjellplatået, er lite mobile (Mange familier har ikke bil)

• Mange er villige til å bidra i frivillig arbeid
• Dog – lite mobile

• Mye som foregår både på knutepunktet og i bydelen!
• Natteravn
• Sygruppe
• Knutepunkt for menn
• etc

Tall fra 2021:
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Vi har en utfordring

• Det er for lite haller / treningsarenaer i kommunen

• Vi som kommune må tenke på hvordan vi tildeler treningstider

• Små lokale lag har problemer med å få nok treningstider i lokale haller

• Treningstidene gis litt tilfeldig f.eks sene tider for lag med mange barn

• Det er vanskelig å komme i gang (ikke noe ledig kapasitet).

• Det lønner seg å blåse seg litt opp for å få mer tid.

• Overbelastning på ressurspersoner
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Fjell arena
• Nærutvalget har vært i kontakt med Arena kultur, idrett og friluftsliv i 

kommunen for å sette oss litt inn i reglene

• Vi har kikket på reglene som ligger til grunn. De finnes her

• Vi har lest i Sluttevalueringen for prosjektet som het Fjell 2020

• Vi har hentet informasjon fra dokumentet "Metoder brukt i Drammen 
kommunes område-satsingen Fjell 2020 – Mot en bedre framtid"

• Andre dokumenter om Fjell 2020

https://www.drammen.kommune.no/globalassets/tjenester/idrett-og-friluftsliv/dokumenter/retningslinjer-for-tildeling-av-treningstid-i-drammen-kommune.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/aktuelt/dokumenter/sluttevaluering_fjell2020_rapport-004.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/om-kommunen/organisasjon-og-administrasjon/prosjekter/omradesatsing/metoder-brukt-i-omradesatsingen-fjell-2020.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/om-kommunen/organisasjon-og-administrasjon/prosjekter/omradesatsing/metoder-brukt-i-omradesatsingen-fjell-2020.pdf
https://www.drammen.kommune.no/om-kommunen/organisasjon-administrasjon/prosjekter/omradesatsing/dokumenter-fra-fjell-2020/
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Sluttevalueringen Fjell 2020

• Formålet med delprosjektet Arena Fjell var, bla.a,
• ..å utvikle aktivitetshuset på en måte som ivaretar behovene til både 

befolkningen, bydelen, skolen og idretten på Fjell.

• Evaluering anbefalte ekstra støtte til lokalt lag (Side 48):
• "Vi vil anbefale å støtte Drafn ski- og ballklubb som har jobbet hardt for å få 

medlemmene de har i dag..."

• Flere lokale lag som trenger samme støtte!!
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Sluttevalueringen Fjell 2020

• Åpen hall.
• Både Fjell og Galterud skoler er svært fornøyde med resultatene av arbeidet med 

tiltaket. Elevene ved skolene er mer aktive og synes tilbudet er uvurderlig.

• Nå er åpen hall nesten borte
• Selv om lokale aktører vil gjerne få det tilbake

• Full fart i Strømsåsen er borte
• Det er samtaler i gang for å få det til igjen

• SFO / AKS / Full fart i Strømsåsen har kommunale "konkurenter"
•



Nærutvalget 
Kommunedel 6

Fjell arena

• Kan se ut som om det er "store" lag (i kommunesammenheng) som får tildelt mest 
tid.

• De små lokale lagene får lite tid, kan det se ut til.
• F.eks Karate foreningen har ikke blitt tildelt noe tid

• De spiller ikke i serie og således er det jo ikke noe "lag" som brukes

• Lag får tider i haller i andre bydeler
• Foreldre, som ikke har noe bil, kan jo ikke transportere...
• Vanskelig å få med seg utstyr som er lagret lokalt – selv mellom Fjellhallen & Galterudhallen.

• Kunstgresset på Fjell er er ikke "vinteråpent".
• På vinteren er det kun den overbelastede fotballhallen som er alternativet.
• Ikke varme i bakken under kustgressbanen.
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Generelt

• Man forsøker å få de yngste med tidlig gjennom å sponse kontingent til de 
mest utsatte!
• Vanskeligere og vanskeligere med de ugifter som klubbene har.

• Man har også, i mange lokale lag, ett utstyrlager for de som ikke kan skaffe 
utstyr selv!

• Tanke om at alt er ikke være gratis – selv om man bor på Fjell!
• Det er det mange som holder i!
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Generelt

• Vi ønsker at hovedutvalget) styrer:
• Skal vi ha lokale lag i lokale haller?

• Skal vi prioritere barneaktiviterer?

• Hva med idretter som ikke er i/har seriespill?

• Man bør tenke på følgende av kategoriseringen av inne og uteidretter.

• Bør vi legge opp til at lokale lag må fraktes gjennom hele byen for å trene

• Ha flere tanker i hodet på en gang 
• Vi kan ha ungdomsklubb OG SFO/AKS/FFS, bare vi planlegger litt.
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Besøk

• 5 minutter er VELDIG lite tid....
• Hovedutvalget er hjertelig velkommene til Fjell for å snakke med de lokale lagene.

• Takk for oss
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